

*Making it happen!*

# HIGH CAPACITY DIGITAL SOCIETY

A Cluster2Cluster Workshop & Transatlantic Webinar targetting opportunities and needs in Industry, Research&Development and Society.  
Hosted by Cluster2Cluster Partners in Stockholm and Montréal

*Join us on February 4th 2016 at the Victoria Tower, Kista. Participation is free but you must register at: [STKHMRegistration@international.gc.ca](mailto:STKHMRegistration@international.gc.ca)*

## PROGRAM

13.45 Participants assemble in the Victoria Tower, Kista, Stockholm

Coffee and refreshments served

Stockholm & Montréal web-seminar link-up

13.55 **Welcome to the High Capacity Digital Society Seminar and Workshop**

Marianne Treschow, chair Cluster2Cluster and senior advisor to Ericsson

14.00 **Clearing the Way – The Canada-EU Comprehensive Economic & Trade Agreement or CETA**

A presentation by Kenneth Macartney, Canadian Ambassador to Sweden

14.15 **Open for Business & Research Cooperation**

A presentation by Dr. Andreas Hatzigeorgiou, Chief Economist, Stockholm Chamber of Commerce

14.30 **Smart Society – Transforming Public Services and Business, Montréal's New Digital Strategy**

A presentation by Lidia Divry, General Director TechnoMontreal

14.45 **Bringing Smart Services to Home & Workplace – Open Access High Capacity Infrastructure in Greater Stockholm**

A Presentation by Ann Hellenius, IT Director, City of Stockholm

15.00 **Break**

15.15 **A Proposed Major Initiative in Next Generation 5G Networks**

A Presentation by Pierre Boucher, R&D Director, Ericsson Canada

15.30 **Smart Cities Partnering Mission to London and Stockholm in April 2016**

A Presentation by Mark Burbidge, Senior advisor International Relations EUREKA

15.45 **Digital Implementation**

A Presentation by Staffan Ingvarsson, CEO Stokab (TBC)

16.00 **Break and down-link for anyone not participating in the workshop session**

**CLUSTER2CLUSTER WORKSHOP (for Cluster2Cluster partners)**

16.15 What's to Come in Stockholm & Montréal – Jacques McNeill, Manager Green ICT, Prompt Montréal and Åke Lindström, ICT Development Director, Kista Science City

16.25 Optimizing the industry-R&D-society interaction at the EUREKA event in April 2016 for identifying potential CETA actions and exchanges around 5G networks

17.15 Wrap-up and agreement on next steps

17.25 End of Program and shutdown of weblink

17.30 **Mingle and networking** at the Victoria Tower, Kista. All participants welcome.

The seminar and workshop will be moderated by Dr. Marie-Claude Béland, Bevel, Innovation and Business Development



*Soyez un joueur proactif!*

# LA SOCIÉTÉ NUMÉRIQUE À GRANDE CAPACITÉ

Un atelier Cluster2Cluster transatlantique ciblant les besoins et les opportunités de l'industrie, du milieu de la recherche et de la société.  
Organisé par les partenaires du Cluster2Cluster entre Stockholm et Montréal

*Joignez-vous à nous gratuitement le 4 février 2016 par le web après inscription (obligatoire) à: [STKHMRegistration@international.gc.ca](mailto:STKHMRegistration@international.gc.ca)*

## PROGRAMME (HEURES DE MONTRÉAL, L'ÉVÉNEMENT SE DEROULERA EN ANGLAIS)

- 7.45 Inscription des participants de la cité scientifique de Kista, Stockholm  
(Café et rafraîchissements)  
Ouverture du lien de l'atelier-web
- 7.55 **Bienvenu à l'atelier-web de La Société Numérique à Grande Capacité**  
Marianne Treschow, chair Cluster2Cluster et conseiller principal pour Ericsson
- 8.00 **Ouvrir la voie – L'Accord économique et commercial global Canada-Union Européenne (AECG)**  
présentation de Kenneth Macartney, Ambassadeur canadien en Suède
- 8.15 **Ouvert à la coopération en recherche et en affaires**  
présentation de Dr. Andreas Hatzigeorgiou, économiste en chef, Chambre de Commerce de Stockholm
- 8.30 **La Société intelligente – Transformer les services publics et les entreprises – la nouvelle stratégie numérique de Montréal**  
présentation de Lidia Divry, Directrice Générale TechnoMontréal
- 8.45 **Fournir des services intelligents à la maison et au travail – L'infrastructure ouverte de grande capacité du Grand Stockholm**  
présentation d'Ann Hellenius, Directrice TI, Ville de Stockholm
- 9.00 **Pause**
- 9.15 **Un projet majeur potentiel dans les réseaux de prochaine génération 5G**  
présentation de Pierre Boucher, Directeur R&D, Ericsson Canada
- 9.30 **Mission de partenariat de villes intelligentes à Londres et Stockholm en avril 2016**  
présentation de Mark Burbidge, Conseiller principal relations internationales EUREKA
- 9.45 **Exploitation digitale**  
présentation de Staffan Ingvarsson, Directeur Général, Stokab (TBC)
- 10.00 **Pause et fin du lien pour les non-participants à la partie atelier**
- ATELIER CLUSTER2CLUSTER (pour les partenaires Cluster2Cluster)**
- 10.15 **Propos d'avenir Stockholm & Montréal** – Jacques McNeill, coordinateur Initiatives ÉcoloTIC, Prompt et Åke Lindström, Directeur du Développement des TIC, Kista Science City
- 10.25 **Optimiser l'interaction industrie-R&D-société à l'événement EUREKA en avril 2016**  
pour identifier actions et échanges potentiels AECG sur la thématique des réseaux 5G
- 11.15 **Sommaire et points d'action**
- 11.25 **Fin du programme et du lien de l'atelier-web**
- 11.30 **Maillage des participants à la tour Victoria, Kista.**  
L'atelier sera modéré par Dr. Marie-Claude Béland, Bevel, Innovation et Développement des Affaires

